

Til stede: Signe, Ulver, Hjalte, Nilli, Hanni, Karl og Thomas

Tid og dato for næste møde: Signe, d. 24/6 kl. 18.

Referent: Hanni

Ordstyrer: Karl

### Dagsorden

1. Halvårligt medlemskab
  - a. Det er for meget manuelt arbejde når det kommer til halvårligt medlemskab. Bestyrelsen har besluttet at det ikke er noget de vil gå videre med.
2. Kjugetur junior
  - a. Trænere har bedt om refusion for juniorturen til Kjuge. NKK har betalt hele broudfgiften og benzin for turen. Skal der være en deltagerpris?
  - b. Ingen beslutning truffet
    - i. Hvad vil trænerne helst have? Skal der være deltagerbetaling? (Holdansvarlig)
    - ii. Hanni laver et udkast til en procedure for junior klubture.
3. Merch udvalg indkøb (Signe)
  - a. Det er meget dyrere at have custom t-shirts med "Træner", "Instruktør," "Rutebyg" osv. Er det nødvendigt at bruge så meget af budgettet på det?
  - b. Bestyrelsen har besluttet, at der fra nu af har vi kun skal bestilles basis t-shirts, så der er plads i budgettet til andre typer merch.
4. Skift af væg (Hjalte Karl Signe)
  - a. Hvor gamle er væggene? Skal vi lave en plan til hvornår der skal laves nye vægge? Hvad skal der til, skal vi bare skifte plader eller skal skelettet også skiftes?
  - b. Hjalte er lead på projekt "skift af væg"
  - c. Karl snakker med klubbudgetudvalget om islagsmøtrikerne og hvordan vi bedst får skiftet de dårlige møtriker
    - i. Det kan gøres fx op til Bäst?
    - ii. Hver gang der er en der finder en dårlig møtrik kan de markere den
5. Projekt nørre fæled
  - a. Rykkes til næste møde når projektansvarlige kan være med.
6. Tilbud om ydelse vedr. samværspolitik (Nilli)
  - a. Et medlem har tilbudt gratis hjælp til samværspolitik, fx en samtale til hvordan vi kan reagere på mulige henvendelser, hvad kan man forholde sig til inden man får en eventuel henvendelse
  - b. Hun kan komme med til et bestyrelsesmøde, og inviteres med til mødet efter det næste.
7. Procedure omkring klubture (Hanni)

Der har været noget rod ift økonomien på den sidste store klubtur. Sekretariatet har derfor udarbejdet et forslag til en procedure omkring de store klubture.

  - a. [Link til procedure omkring refusion ifm. store klubture](#)  
På de store ture bliver tilskuddet på 200 kr. gjort til en reduktion af prisen for NKK medlemmer.
  - b. [Link til skabelon af tur budget](#)
  - c. [Link til refusionsdokument eksempel](#)
  - d. Til kortere klubture kan arrangøren modtage de 100 kr per person og mobilepay til hver deltager. Alternativt kan arrangøren sende sekretariatet en

deltagerliste, og hver deltager vil selv stå for at skrive deres reg og kontonr for tilskud.

8. Guide til nye instruktører (Hanni)

Der er mange nye instruktører for tiden, og de har haft mange af de samme spørgsmål. Der er derfor blevet udarbejdet en guide som bestyrelsen gerne må sige god for

9. Flaglines til højvæggen (Hanni):

- a. Kan der laves flagliner til højvæggen, så det er nemmere for instruktørerne at sætte topreb? Nørrebrohallen har sagt, at det ikke må være noget som alle folk kan tage fat i, og flagliner kan være irriterende for førere. Der kan derfor findes et kompromis.
- b. Vi køber flagliner som kan bo fast inde i højvæggen, så instruktørerne ikke behøver at tage rebene med til tops.

10. Køb af ting til kurserne (Hanni):

- a. Grigri+
  - i. Den købes hvis der ikke er nogen instruktører der ved hvor den er
- b. Flaglines
  - i. Vi køber flaglines til sikringskurserne

11. Lånesko i klubben

- a. Signe laver et skilt til lånesko, så de ikke ligges i Glemte Sager kassen
- b. Der skal skrives NKK på alle børster (Karl)

12. Ikke medlems-instruktører

- a. Man skal være medlem for at undervise sikringskurser på vores væg

13. Evt

- a. Klubvært-kortet står i Mikkels navn - der skal laves et nyt når vi ved hvem det skal udstedes til.
- b. Feedback facilitets indkøb (Signe)
  - i. Frivillige føler at bestyrelsen hæmmer frivilligheden og at bestyrelsen har overrumplet de frivillige
  - ii. Lad udvalgene træffe beslutninger. De får et budget fra bestyrelsen, og skal bare sende en ønskeliste til bestyrelsen som godkendes.
  - iii. Der skal laves en guide til hvordan får man fat i bestyrelsen om et projekt og hvad skal man dele med bestyrelsen for at få et go ahead
  - iv. Hvor meget magt skal et udvalg have? Skal et udvalg kunne lukke klubben ned i en uge til fx BoulderCup? Man bør spørge bestyrelsen før man lukker klubben ned.
- c. Evaluering af møde med DIF (Signe)
  - i. Vi skal høre hvad formålet er med besøget
- d. Hvem vedligeholder vores udstyr i højvæggen?
  - i. Det skal hold- og instruktør ansvarlig